
Besluitenlijst Presidium 

Datum: 8 september 2021
Aanwezig: dhr. W. Kolff – voorzitter 
 mw. I. Koene – Gewoon Dordt
   mw. K. Kruger – Groen Links

dhr. W. van der Kruijff - CDA
 dhr. M. Merx – VVD
 dhr. R. Portier – SP 
 dhr. D. Schalken – BVD
 mw. M. Stolk - VSP 
 dhr. J. Veldman – CU/SGP
 dhr. C. van Verk – PvdA

mw. A. Wepster – griffier
Afwezig: dhr. A. Polat – D66 (met kennisgeving)
 dhr. D. van Leeuwen – PVV (zonder kennisgeving)  
 
1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt met instemming van de leden 
vastgesteld. 

2. Duidingsdebat
Op 21 september zal in de gemeenteraad een duidingsdebat plaatsvinden. Dit debat 
vindt plaats naar aanleiding van een tweetal politieke gebeurtenissen:

- Afsplitsing van 6 raadsleden uit BVD. Hiermee is een minderheidscoalitie ontstaan.
- Afscheid van wethouder Sleeking. De coalitiepartijen hebben voorgesteld met vier 

wethouders de bestuursperiode af te maken. 

De Presidiumleden staan positief tegenover het duidingsdebat, goed dat dit plaatsvindt. 
Er is een aantal technische vragen naar aanleiding van bovenstaande gebeurtenissen. 
Afgesproken wordt dat ieder zijn/haar technische vragen deze week aanlevert bij de 
griffier en dat zij een overzicht met vragen en antwoorden maakt. Dit document wordt 
vervolgens gepubliceerd bij de stukken van het duidingsdebat. 

Sommige fractievoorzitters hebben na de gebeurtenissen wat regie gemist. Het is de 
vraag wie dat zou moeten doen, het is immers een politieke aangelegenheid. Juridisch is 
er niets veranderd, de afgesplitste raadsleden zitten immers nog steeds in de raad. Dat 
de coalitie nu geen meerderheid meer heeft is en of de wethouder wel of niet dient te 
worden opgevolgd zijn politieke aangelegenheden. Vanuit de coalitiepartijen zijn in ieder 
geval alle oppositiepartijen gebeld over het wethouderschap. Dit is breed gewaardeerd. 

De portefeuilleverdeling in het college is iets voor het college. De gemeenteraad kan 
tijdens het debat wel tips en ideeën meegeven en een richting vragen aan het college. 

Het college heeft geen aparte woordvoering en wordt niet gevraagd de problematiek 
politiek te duiden. Wel kan collegeleden worden gevraagd antwoord te geven op 
mogelijke vragen. 

Afgesproken wordt dat een spreektijd van 5 minuten wordt gehanteerd. 

3. Afscheid wethouder Sleeking 21 september 
Ingestemd wordt met het voorstel: iedere fractie met 2 of meer zetels vaardigt één 
raadslid af naar de Kennedyzaal. Dit levert 10 plaatsen op. Vervolgens wordt naar 
volgorde van grootte nog een plaats afgestaan: in ieder geval fractie Nijhoff, VVD en CDA. 

4. Commissielid Beter voor Dordt
De vraag die voorligt is of Beter voor Dordt op 21 september een commissielid van buiten 
de kieslijst mag laten benoemen in de raad. In het RvO is afgesproken dat dit binnen een 
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half jaar voor de verkiezingen (16 maart 2022) niet meer mag. De vraag was echter tijdig 
aangeleverd en benoeming in de hamerraad van 8 september was niet mogelijk omdat 
deze vergadering geen doorgang heeft gevonden in verband met de coronamaatregelen. 

De fractievoorzitters begrijpen de ongelukkige samenloop van omstandigheden. Toch is 
de meerderheid geen voorstander van afwijken van het RvO en wordt besloten dit niet 
toe te staan. Uiteraard kan een kandidaat van de lijst wel voorgedragen worden voor 
benoeming als raadslid. 

5. Rondvraag
Er zijn geen punten voor de rondvraag. 
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